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          KS-BOR.0002.11.2019  
 
Protokół 
Nr V/2019  
V Sesji Sejmiku Województwa 
z dnia 26 marca 2019 r. 
 
 
Sala Sesyjna Sejmiku 
Początek Sesji: godz. 11.10 
Zakończenie Sesji: godz. 13:30 
Spośród 30 radnych obecnych było: 30 
                                                                                                                                                                              
1. Otwarcie obrad. 
                                                                            

Przewodnicząca Sejmiku, p. Bernadeta Hordejuk powitała serdecznie radnych 
województwa, zarząd województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów, oraz 
pracowników Urzędu Marszałkowskiego. Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

 
Załącznik nr 1, 2 

 
 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Uchwałą Nr 51/231/2018 w sprawie 

ustanowienia herbu i flagi powiatu węgorzewskiego Rada Powiatu w Węgorzewie w dniu 4 
października 2018 r. ustanowiła herb powiatu węgorzewskiego. Poprosiła przybyłych 
przedstawicieli Powiatu: p. Marzennę Supranowicz, Starostę Węgorzewskiego i p. Halinę Faj, 
Przewodniczącą Rady Powiatu o uroczyste odsłonięcie herbu. Następnie poprosiła  
p. Marzennę Supranowicz, Starostę Węgorzewskiego o zabranie głosu.  

 
Starosta Węgorzewski, p. Marzenna Supranowicz powiedziała m.in.  

o okolicznościach powstania flagi i herbu powiatu węgorzewskiego, na które powiat czekał 
bardzo długo. Dodała, że rada powiatu podjęła również uchwałę w sprawie zasad używania 
herbu i flagi powiatu węgorzewskiego. Podziękowała za zaproszenie na sesję i zaprezentowała 
radnym co przedstawia herb powiatu.  

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że na sali sesyjnej znajdują się herby  

wszystkich powiatu z regionu Warmii i Mazur.  
 

Następnie Przewodnicząca Sejmiku poprosiła Dyrektora Departamentu Kultury  
i Edukacji, p. Zdzisława Fadrowskiego o przedstawienie informacji na temat stypendiów 
artystycznych Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego  przyznanym czternastu 
osobom,  a Pana Marszałka Gustawa Marka Brzezina poprosiła o wręczenie dyplomów.  

 
Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Zdzisław Fadrowski poinformował, 

że stypendia artystyczne przyznawane są w trybie konkursowym od 2012 roku. W tym roku 
kapituła rozpatrująca i oceniająca wnioski o stypendia artystyczne zarekomendowała 
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Zarządowi Województwa 14 osób do stypendiów artystycznych i propozycja została 
zaakceptowana przez Zarząd Województwa 26 lutego br. Stypendia zostały przyznane  
w następujących kategoriach: literatura, sztuki wizualne, muzyka, taniec, teatr, film, opieka nad 
zabytkami i twórczość ludowa. Następnie poprosił Marszałka o wręczenie listów 
gratulacyjnych tegorocznym stypendystom.  
 

Marszałek Województwa pogratulował stypendystom i podkreślił m.in., że osiągnięcia 
w kulturze mają ogromne znaczenie dla promocji regionu. Podziękował również Radnym za  
przeznaczenie środków z budżetu na te stypendia. Następnie razem z p. Sylwia Jaskulską 
Członkiem Zarządu Województwa, która odpowiada za Departament Kultury i Edukacji 
wręczyli listy gratulacyjne. 

Następnie Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu przez Prezesa 
Warmińsko-Mazurskiego Sejmiku Osób  Niepełnosprawnych, p. Tadeusza Milewskiego. 
 

Prezes Warmińsko-Mazurskiego Sejmiku Osób  Niepełnosprawnych, p. Tadeusz 
Milewski podziękował za wsparcie ze strony Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego, a w sposób szczególny podziękował za zaangażowanie i pomoc p. Gustawowi 
Markowi Brzezinowi Marszałkowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
i p. Julianowi Osieckiemu Wiceprzewodniczącemu Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego, którym wręczył statuetki z okazji 25- lecia Warmińsko-Mazurskiego Sejmiku 
Osób Niepełnosprawnych.  
 

Przewodnicząca Sejmiku przeszła do realizacji porządku obrad. 
 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 
Przewodnicząca Sejmiku zapytała, czy są jakieś uwagi do porządku obrad, który został 

doręczony radnym. 
 

Marszałek Województwa zgłosił wniosek  o zdjęcie z porządku obrad punktu 4 dot. 
podjęcia uchwały w sprawie powołania  Skarbnika Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
Wyjaśnił, że kandydat, który brany był pod uwagę na tę funkcję złożył rezygnację z ubiegania 
się o to stanowisko.  

 
Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński zgłosił wniosek w sprawie 

zdjęcia z porządku obrad punktu 27 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rewitalizacji 
Kolei Nadzalewowej i przywrócenia połączeń kolejowych na trasie Elbląg-Braniewo w ramach 
programu Kolej Plus. Nadmienił, że na ostatniej sesji zostało przyjęte stanowisko dotyczące 
zwrócenia uwagi na problem infrastruktury kolejowej w skali makro jeśli chodzi  
o  województwo. Dodał, że w związku z tym stanowiskiem miało miejsce spotkanie w PKP 
PLK  oraz przekazano pismo  do  Ministra Infrastruktury w sprawie  akcesu do programu Kolej 
Plus. Nadmienił, że złożono propozycję pięciu tras i trasa kolei nadzalewowej również została 
ujęta, dlatego zdaniem Wicemarszałka procedowanie powyższej uchwały jest bezzasadne. 

 
Radny Marcin Kazimierczuk zwrócił uwagę, że zgodnie z ustawą o samorządzie 

województwa Sejmik Województwa Warmińsko-Mazurskiego działa w trybie 
uchwałodawczym. Przypomniał, że Zarząd Województwa  jest organem wykonawczym.  
Powiedział m.in., że żadna uchwała w powyższej sprawie nie została podjęta i Sejmik nie 
zobowiązywał Zarządu Województwa do prowadzenia spraw związanych z programem Kolej 
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Plus. Zaznaczył, że uchwała w sprawie rewitalizacji kolei nadzalewowej i  przywrócenia 
połączeń pomiędzy Elblągiem, a Braniewem, którą przygotował  została podpisana i poparta 
przez Klub Prawa i Sprawiedliwości, a następnie zaapelował, żeby była procedowana podczas 
sesji.  

 
Radny Paweł Czemiel zapytał o szczegóły spotkania, które odbyło się w Ministerstwie. 

Poprosił również o informacje w sprawie których linii toczą się rozmowy oraz o przedstawienie  
ewentualnego harmonogramu podjęcia takiej uchwały przez Sejmik Województwa.  
 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński odniósł się do wypowiedzi 
radnego Marcina Kazimierczuka i podkreślił, że wszelkie pomysły, inicjatywy brane są pod 
uwagę przez Zarząd, przy czym chcą spojrzeć na problem globalnie. Przypomniał, że ustalono, 
iż w maju będą prowadzone rozmowy na ten temat, żeby zająć się globalnie problemem.  
W nawiązaniu do kolejnego pytania poinformował, że na Komisji udzielił radnemu odpowiedzi 
w tej sprawie. Następnie poinformował , że podczas spotkania, które odbyło się 4 marca br. 
zgłoszono następujące linie: linia nr 223 na odcinku Czerwonka-Orzysz, linia 41 na odcinku 
Olecko-Gołdap, linia nr 35 na odcinku od granicy województwa do miejscowości Szymany, 
nieistniejąca obecnie linia na odcinku Bartoszyce-Lidzbark Warmiński-Dobre Miasto i linia nr 
254 na odcinku Elbląg-Frombork-Braniewo. Ponadto nadmienił, że pochylą się również nad 
trasą zgłoszoną przez radnego Roberta Gontarza.  
 

Radny Marcin Kazimierczuk zwrócił uwagę, że żadna umowa z radnymi, ani żadna 
uchwała w wyżej wymienionej sprawie nie była podejmowana i poprosił, żeby nie zdejmować 
omawianego projektu uchwały z porządku obrad. Zaznaczył, że projekt ten jest bardzo istotny 
dla mieszkańców Elbląga, Braniewa, czy też mieszkańców miejscowości nadzalewowych. 
Następnie poprosił, żeby projekt w sprawie rewitalizacji kolei nadzalewowej na trasie Elbląg-
Braniewo mógł być procedowany zgodnie ze Statutem Województwa i ustawą o samorządzie 
województwa.  

 
Przewodnicząca Sejmiku w nawiązaniu do powyższej wypowiedzi zaznaczyła, że 

mieszkańcy całego województwa są zainteresowani, aby województwo rozwijało się 
równomiernie. Dodała, że radni podczas głosowania wyrażą swoje stanowisko  
w przedmiotowej sprawie 
 

Ponieważ nie było innych wniosków, Przewodnicząca Sejmiku poddała zmiany  
w porządku obrad pod głosowanie. 

 
Za zdjęciem punktu 4 z  porządku obrad głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało  

się – 3. 
 
Imienne wyniki głosowania (w sprawie zdjęcia punktu 4 z  porządku obrad): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

1 

 

2. Skreślenie  punktu 4. z porządku obrad. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 11:39 
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Liczba uprawnionych 30 Głosy za 25 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

   
 

 
Za zdjęciem punktu 27 z  porządku obrad głosowało – 18 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się –3. 
 
Imienne wyniki głosowania (w sprawie zdjęcia punktu 27 z  porządku obrad): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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2 

 

2. Skreślenie punktu 27. z porządku obrad. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 11:40 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 9 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

   
 
 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian kształtował się następująco: 
 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu "Analiza sytuacji na rynku pracy  
w województwie warmińsko-mazurskim w 2018 roku" - referujący: p. M. Sycz, 
Wicemarszałek Województwa. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Województwa Warmińsko-Mazurskiego  
do Europejskiej Sieci Współpracy Regionów w zakresie Badań i Innowacji (ERRIN) - 
referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonego przez Zarząd Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego sprawozdania z gospodarowania mieniem Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego za rok 2018 - referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek 
Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod 
uprawy maku i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2019 roku  
w Województwie Warmińsko-Mazurskim - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu 
Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Fundację na rzecz Ochrony Środowiska i Zrównoważonej 
Urbanizacji Natura 2010 do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr 
XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 
2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody 
łowieckie” - referujący: p. J. Piotrowska Członek Zarządu Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko -
Mazurskiego przez Fundację Ochrony Środowiska Odnawialne Źródła Energii do 
usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 
"Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie"- referujący: 
p. J. Piotrowska Członek Zarządu Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/306/15 Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie powołania członków 
Rady Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku - referujący: p. S. Jaskulska Członek 
Zarządu Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i warunków udzielenia bonifikaty 
jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów 
zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów - referujący: 
 p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom samorządu 
terytorialnego w formie dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć 
międzynarodowych w ramach konkursu "WM DLA WM. WSPARCIE 
WSPÓŁPRACY MIĘDZYNARODOWEJ JST W WOJEWÓDZTWIE 
WARMIŃSKO-MAZURSKIM W 2019 ROKU" - referujący: p. G. M. Brzezin, 
Marszałek Województwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Górowo 
Iławeckie na dofinansowanie w zakresie promocji Miasta Górowo Iławeckie podczas 
Festiwalu Miast Cittaslow - referujący: p. J. Piotrowska Członek Zarządu Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Ostróda pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Gminę Miejską Ostróda - referujący: p. S. Jaskulska Członek 
Zarządu Województwa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Węgorzewo pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
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realizowanych przez Węgorzewskie Centrum Kultury w Węgorzewie - referujący: 
 p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Piskiemu pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań Muzeum Konstantego 
Ildefonsa Gałczyńskiego w Praniu wraz z oddziałem - Muzeum Michała Kajki  
w Ogródku - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-Mazurskich 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań  
w zakresie kultury - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie-Miastu Elbląg pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez miejskie instytucje kultury - referujący: p. S. Jaskulska Członek 
Zarządu Województwa. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Iława pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury realizowanych 
przez Gminny Ośrodek Kultury w Lasecznie - referujący: p. S. Jaskulska Członek 
Zarządu Województwa. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Miastu Lidzbark Warmiński pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie 
kultury realizowanych przez Lidzbarski Dom Kultury - referujący: p. S. Jaskulska 
Członek Zarządu Województwa. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Olsztyn pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury realizowanych 
przez Olsztyński Teatr Lalek - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie-Miastu Ełk pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury - referujący: p. S. Jaskulska Członek 
Zarządu Województwa. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Orzysz pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury realizowanych 
przez Muzeum Wojska, Wojskowości i Ziemi Orzyskiej w Orzyszu - referujący:  
p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039 - referujący:  
p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G.M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

26. Skargi, Wnioski, Petycje - referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
27. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  
28. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 
29. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 
30. Wnioski i oświadczenia radnych. 
31. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Sejmiku z dnia 18.02.2019 r. 
32. Sprawy różne. 
33. Zamknięcie Sesji. 
 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że w dniu 18 marca 2019 roku w Dzienniku 
Ustaw pod pozycją 512 ukazał się nowy tekst jednolity ustawy o samorządzie województwa. 
Wyjaśniła, że redagując przyjęte na sesji uchwały Kancelaria Sejmiku uwzględni nowy tekst 
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jednolity.  Dodała, że w 3 punkcie „sprawy różne” procedowany będzie projekt stanowiska  
w sprawie ustanowienia roku 2019 Rokiem 90 – lecia szkół polskich na Warmii i Mazurach.  
 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 
 

     Załącznik nr 3 
 
Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu p. Sylwię Jaskulska Członka 

Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego w celu przedstawienia informacji związanej 
z Siecią Szerokopasmowego Internetu.  
 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Sylwia Jaskulska 
przedstawiła sprawozdanie kwartalne dotyczące sieci szerokopasmowego internetu. Zapoznała 
radnych z toczącymi się postępowania sądowymi oraz przedstawiła dane dotyczące 
zawieranych umów przez Zarządcę Tymczasowego, który realizuje zadania operatora 
infrastruktury na mocy postanowienia Sądu Okręgowego w Olsztynie. Poruszyła kwestie 
depozytu i powiedziała  m.in., że 82 % wynagrodzenia należnego zgodnie z umową zostało 
rozliczone  bezpośrednio wobec  wykonawcy i wszystkich zgłoszonych podwykonawców. 
Ostatnia transza wynagrodzenia wpłacona została zgodnie z prawomocnym postanowieniem 
Sądu Rejonowego w Olsztynie z 10.12.2015 roku do  depozytu sądowego. Dodała, że radni 
otrzymali również odpowiedź na interpelację, która będzie  przedmiotem obrad Komisji 
Strategii w miesiącu maju, w którym planuje się również spotkanie z Operatorem. Podkreśliła, 
że nadzoruje prace związane z siecią i  w przypadku pytań, dodatkowych informacji jest do 
dyspozycji radnych.  
 

Radna Bożenna Ulewicz zapytała o kwestie postępowań i umorzeń oraz  poprosiła  
o przekazanie przedstawionej informacji wraz z  wykazem wszystkich postępowań, które się 
toczą z uwzględnieniem na jakim są etapie.   
 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Sylwia Jaskulska  
w nawiązaniu do powyższej wypowiedzi podkreśliła, że nikomu nie zostały postawione zarzuty 
jeżeli chodzi o nadzorowanie sieci. Wyjaśniła, że były drobne uchybienia jeśli chodzi  
o depozyt, ale wypłacono z depozytu sądowego należne środki dla podwykonawców. Dodała, 
że jeżeli chodzi o wypłatę pozostałej części depozytu, to w połowie maja będzie odbywał się 
proces.  
 

Radny Dariusz Rudnik przypomniał, że pełni funkcję Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej i podkreślił, że w ramach prac Komisji proponowano przeprowadzenie kontroli 
wszystkich działań odnośnie internetu szerokopasmowego jednak  projekt  ten został odrzucony 
i w zamian za to przeprowadzona będzie kontrola w Warmińsko-Mazurskim Ośrodku 
Doskonalenia Nauczycieli w Elblągu. Zdaniem radnego dział dotyczący internetu 
szerokopasmowego wymaga dokładnego zbadania i zwrócił uwagę, że będą zgłaszać wniosek  
o przeprowadzenie kontroli, które przysługują radnym.  

 
Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Sylwia Jaskulska 

podkreśliła, że jeżeli  chodzi o sieć szerokopasmową to była kontrolowana przez wszystkie 
organy ścigania. Dodała, że radni mają prawo, aby zgłaszać propozycje kontroli.  
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Radny Dariusz Rudnik zaznaczył, że pomimo przeprowadzanych kontroli dalej  
występują nieprawidłowości i nie można cieszyć się prawidłowo wykonanym projektem. 

 
Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Sylwia Jaskulska 

odniosła się do powyższej wypowiedzi i sprostowała, że należy cieszyć się z sieci, która jest 
jedną z najdroższych inwestycji w regionie. Podkreśliła, że podłączane są szkoły, gospodarstwa 
domowe, a kwestia terminów i procedur sądowych jest niezależna od Samorządu 
Województwa.  

 
Radny Marcin Kazimierczuk  zapytał, jaki jest całkowity koszt poniesiony przez 

Samorząd Województwa na realizację projektu  internetu szerokopasmowego. 
 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Sylwia Jaskulska  
odpowiedziała, że ponad 320 mln zł.  
 

Radny Grzegorz Kierozalski zapytał, czy inwestycja była dobrze przygotowana. 
 
Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Sylwia Jaskulska   

wyjaśniła, że Samorząd Województwa  jako jeden z nielicznych z regionu polski wschodniej 
nie dokonał podwójnej płatności.  Nadmieniła, że priorytetem jest kontynuowanie dalszych 
działań i dotarcie z kablem światłowodowym m.in. na tereny wiejskie. 

 
Ponieważ nie było więcej pytań, Przewodnicząca Sejmiku zamknęła punkt.  

 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu "Analiza sytuacji na rynku pracy  
w województwie warmińsko-mazurskim w 2018 roku". 

 
Załącznik nr 4  

 
Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, p. Zdzisław Szczepkowski 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił liczbę bezrobotnych oraz stopę bezrobocia 
wg powiatów województwa warmińsko-mazurskiego w 2018 roku oraz aktywność 
ekonomiczną ludności. Zwrócił uwagę m.in. na zatrudnianie cudzoziemców oraz strukturę 
wydatków ze środków z Funduszu Pracy na finansowanie zadań w województwie w 2018 roku. 
Zwrócił uwagę, że w roku ubiegłym ponad pół miliona osób w wieku produkcyjnym nie było 
aktywnych zawodowo, z tego 317 tys. to bierne zawodowo kobiety. Dodał, że w trzecim 
kwartale 2018 roku przybyło biernych zawodowo kobiet i wyjaśnił,  że jest to m.in. wynik 
dezaktywującego wpływu programu „Rodzina 500+” na rynek pracy.  

 
Załącznik nr 5 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna i zapytała, 

czy są jakieś uwagi. 
Załącznik nr 6 

 
 Radny Grzegorz Prokop odniósł się do wypowiedzi Dyrektora i zwrócił uwagę, że nie 

bardzo  rozumie stwierdzenie odnoszące się do programu „Rodzina 500+”. Dodał, że analizy 
krajowe pokazują zupełnie inne dane i wskazują, że program „Rodzina 500+” przyczynił się 
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m.in. do wzrostu gospodarczego, do wzrostu produkcji, przychodów oraz rozwoju turystyki. 
Następnie podkreślił m.in. wzrost liczby urodzeń. 
 

Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, p. Zdzisław Szczepkowski 
wyjaśnił, że nie miał na celu pomniejszania walorów programu „Rodzina 500+”, ale wskazał 
dane mówiące o tym, że  program ten działa dezaktywująco na kobiety jeżeli chodzi o rynek 
pracy. Analizy z trzeciego kwartału pokazują, że  ilość  kobiet nieaktywnych zawodowo 
wzrosła o  ok 8-9 tysięcy.  Podkreślił, że obecnie w regionie jest problem z zatrudnianiem 
kobiet. Nadmienił, że kobiety chcące pracować często napotykają problemy dotyczące kwestii 
dojazdów do pracy, brakiem miejsc w żłobkach, przedszkolach i  niskich płac co w ogólnej 
kalkulacji powoduje, że podejmowana przez nie praca jest nieopłacalna.  Zwrócił uwagę na 
działania, które prowadzi Wojewódzki Urząd Pracy poprzez tworzenie miejsc w żłobkach, 
które finansowane są z Europejskiego Funduszu Społecznego. Podkreślił, że ogromnym 
problemem jest zatrudnienie i aktywność zawodowa kobiet.  

 
Radny Paweł Czemiel podziękował za przedstawioną prezentację i dodał m.in., że 

zabrakło w niej wniosków i rekomendacji.  Poprosił o przedstawienie ewentualnych 
rekomendacji i  działań koniecznych do poprawy sytuacji na rynku pracy w województwie.  

 
Radny Jarosław Słoma odniósł się do wypowiedzi radnego Grzegorza Prokopa  

i przedstawił ostatnie dane Eurostatu z 2018 roku, które wskazują, że w Europie największa 
liczba dzieci rodzi się w krajach takich jak Francja  i Szwecja, natomiast Polska i kraje 
południowej  Europy mają najniższy wskaźnik dzietności. Dodał, że poziom dzietności jest na 
takim poziomie jaki był przed wprowadzeniem programu w Polsce. Powiedział m.in., że 
zmniejsza się liczba ludności w Polsce.   

 
Radny Dariusz Rudnik powiedział m.in., że nie zna dokładnych badań, które 

potwierdzałyby, że program „Rodzina 500+” wpłynął na zwiększenie  bezrobocia wśród kobiet 
w regionie. Następnie odniósł się do wypowiedzi radnego Jarosława Słomy i zwrócił uwagę, 
że dzietność we Francji, w Szwecji jest generowana przez społeczeństwo, które przybyło do 
tych krajów z Bliskiego Wschodu. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o odnoszenie się do projektów uchwał, które są 

procedowane.  
 
Radny Robert Gontarz zwrócił m.in. uwagę na to, że program „Rodzina 500+” nie jest 

programem socjalnym, a demograficznym. Podkreślił, że konieczne jest podejmowanie działań, 
które pomogą zaspokoić rynek pracy. Następnie odniósł się do programu „Rodzina 500+”  
i podkreślił, że program ten zaspokaja podstawowe potrzeby, w tym m.in. potrzebę 
bezpieczeństwa, która wpływa m.in. na zaspokojenie potrzeby samorealizacji, a ta  może pomóc 
przy aktywizacji zawodowej.  

 
Radny Grzegorz Prokop zgodził się z wypowiedzią Dyrektora Wojewódzkiego Urzędu 

pracy odnośnie trudności w zatrudnianiu kobiet, ale podkreślił, że nie zgadza się z tym, że 
program „Rodzina 500+” prowadzi do wzrostu bezrobocia wśród kobiet.  Powiedział m.in., że 
zmiany w programie, czyli 500 zł na pierwsze dziecko mogą mieć pozytywny wpływ na 
sytuację na rynku pracy.  
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Radny Jarosław Słoma odniósł się do powyższej wypowiedzi i stwierdził, że 

zadawalająca jest zmiana w programie „Rodzina 500+” . Nadmienił, że o to postulowała 
Platforma Obywatelska. Wyjaśnił, że dzięki wprowadzanym zmianom np. matka samotnie 
wychowująca dziecko, która przekraczała próg, będzie mogła się ubiegać o wsparcie  
z programu.  Powiedział m.in., że program ten oprócz dobrych stron, ma również złe 
mechanizmy takie jak np. demotywowanie aktywności  kobiet na rynku pracy.  

 
Radny Dariusz Rudnik poprosił o wskazanie badań, które wskazują na to, że program 

„Rodzina 500+” wpłynął na wzrost bezrobocia w województwie.    
 
Radny Grzegorz Kierozalski odniósł się do kwestii programu „Rodzina 500+”  

i powiedział m.in., że program jest dobry, ale nie jest związany tylko i wyłącznie ze wzrostem 
liczby urodzeń.  

 
Radna Bożenna Ulewicz zaznaczyła, że z powyższych wypowiedzi wynika, że 

demografia musi się poprawiać i najlepiej, by było gdyby kobieta pracowała i wychowywała 
dzieci. Zwróciła uwagę, że kobieta ma okres macierzyński, okres na wychowywanie dziecka 
co ma wpływ na rozwijające się społeczeństwo.  

 
Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, p. Zdzisław Szczepkowski 

odniósł się do wypowiedzi radnego Dariusza Rudnika i wyjaśnił, że program „Rodzina 500+”   
daje impuls  dezaktywizacyjny dla kobiet i takie badania były przeprowadzane w ramach 
aktywności ekonomicznej ludności w zeszłym roku, gdzie pokazano ile kobiet z rynku pracy 
się wycofało w związku z tym programem. Nadmienił, że przybyło nieaktywnych kobiet na 
przełomie drugiego i trzeciego kwartału ubiegłego roku. Odniósł się również do wypowiedzi 
radnego Grzegorze Prokopa i stwierdził, że zmiany w programie mogą mieć wpływ na poprawę 
sytuacji na rynku pracy.  Następnie jeśli chodzi o zalecenia to powiedział m.in., że niezbędny 
jest rozwój gospodarki inaczej bezrobocie nie będzie spadało. Powiedział m.in., że na rynek 
pracy wchodzą coraz  to mniej liczne roczniki, a społeczeństwo się starzeje.  Kolejno 
poinformował, że pracodawcy prowadzą szereg działań, począwszy od działalności w szkołach 
po to, żeby  pozyskać pracowników.  Następnie poinformował o trudnościach związanych 
 z zatrudnianiem pracowników i grożącym zagrożeniem wynikającym z braku możliwości 
zatrudniania osób z zagranicy. Kolejno podkreślił, że przy dobrze prowadzonej lokalnej 
polityce można doprowadzić do zmniejszenia bezrobocia.  

 
Radny Paweł Czemiel zapytał m.in. o to, jakie należy podjąć działania, jakie są 

rekomendacje, aby poprawić sytuację w regionie. Zapytał również o to, czy są prowadzone 
jakieś szkolenia, czy też inne działania aktywizujące bezrobotnych.  

 
Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, p. Zdzisław Szczepkowski   

w nawiązaniu do powyższej wypowiedzi poinformował, że jest cały blok, zestaw działań służb 
zatrudnienia oraz innych służb jeżeli  chodzi o edukację, kierunki kształcenia. Zapewnił, że te 
działania są aktywnie prowadzone.   

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 3. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu "Analiza 
sytuacji na rynku pracy w województwie warmińsko-mazurskim w 2018 roku"): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

3 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu "Analiza sytuacji na rynku 
pracy w województwie warmińsko-mazurskim w 2018 roku" referujący: 
 p. M. Sycz, Wicemarszałek Województwa. 

 

 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:33 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 
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14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

   

 
 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

do Europejskiej Sieci Współpracy Regionów w zakresie Badań i Innowacji (ERRIN). 
 

 
Zastępca Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej, p. Dorota Kopeć 

korzystając z prezentacji multimedialnej omówiła cele oraz korzyści wynikające  
z przystąpienia do Europejskiej Sieci Współpracy Regionów w zakresie Badań i Innowacji 
(ERRIN), która funkcjonuje od 2001 roku. Dodała, że Sieć ta reprezentowana jest przez 23 
kraje. Nadmieniła, że w  ramach sieci funkcjonuje również 130 różnych organizacji. 
Przygotowywany jest rokrocznie plan działania, który wyznacza główne kierunki działania 
grup. Podkreśliła, że przystąpienie do Sieci będzie okazją do współpracy. Nadmieniła, że 
umożliwi dostęp do bazy ekspertów,  czy też bieżący dostęp do aktualności. Następnie 
zapoznała radnych z polityką ERRIN. 

 
Załącznik nr 7 

 
Przewodnicząca Sejmiku podziękowała za przedstawienie informacji i zapytała, czy są 

jakieś pytania.  
 
Radny Grzegorz Kierozalski zapytał o korzyści i koszty związane przystąpieniem do 

Sieci.  
 
Zastępca Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej, p. Dorota Kopeć 

odpowiedziała, że składka roczna wynosi 2700 euro. Nadmieniła, że w każdej chwili można  
z tej sieci wystąpić.  Następnie wymieniała korzyści do których zaliczyła: udział  
w przygotowaniu wspólnych stanowisk nad kształtem polityki, możliwość zapoznawania się  
z  doświadczeniami z realizacji projektów, z pomysłami które są realizowane w ramach innych 
województw, innych regionów, a także  możliwość poznania ekspertów. 

 
Radny Grzegorz Kierozalski zwrócił uwagę, że są to korzyści niewymierne. Następnie  

zapytał, czy środki na przystąpienie do sieci zabezpieczone są w budżecie. Zdaniem radnego 
oprócz składki członkowskiej, będą dodatkowe koszty w postaci organizacji wyjazdów 
służbowych.  

 
Zastępca Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej, p. Dorota Kopeć wyjaśniła, 

że zadania planują realizować w ramach  budżetu, który został zaplanowany na 2019 rok. 
Wyjaśniła, że korzyści, czy rezultaty tzw. bezpośrednie, najbardziej widoczne, mierzalne są  
w przypadku projektów infrastrukturalnych. Podkreśliła, że w przypadku projektów tzw. 
miękkich, są to rezultaty, określane  mianem rezultatów pośrednich, czyli zakładana jest 
możliwość nauki, czy też poszerzenia wiedzy.  
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Przewodnicząca Sejmiku w uzupełnieniu do powyższej wypowiedzi zwróciła uwagę, 
że przystąpienie do Sieci ma związek z aktualizacją  strategii i nową perspektywą finansową, 
która ukierunkowana jest na projekty sieciowe.   

 
Zastępca Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej, p. Dorota Kopeć dodała, że 

ma to związek z nową, ale również bieżącą perspektywą finansową.  
 
Radny Grzegorz Kierozalski stwierdził, że jeżeli nie wygeneruje to dużej straty, to 

można spróbować podjąć działania.  
 
Marszałek Województwa poinformował, że trwają rozmowy z przedstawicielami 

Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego ponieważ będą oni jednym z przedstawicieli. Wyjaśnił, 
że wszelkie koszty wyjazdów ponosiłby Uniwersytet i reprezentowałby nie tylko potrzeby 
nauki, ale również samorządu. Powiedział m.in., że przystąpienie do Sieci, wyjazdy 
pracowników i nie tylko pozwolą na zdobycie nowych doświadczeń i poszerzenie wiedzy m.in. 
w kwestii zdobycia środków.   

 
Radny Dariusz Rudnik zapytał, czy można określić ile osób będzie uczestniczyło  

w tych działaniach i jakie to będą konkretnie osoby.   
 
Wicemarszałek, p. Miron Sycz zwrócił uwagę, że województwo jeszcze nie przystąpiło 

do tej Sieci i podkreślił, że działania w ramach tej Sieci dotyczą m. in. współpracy regionów  
w zakresie badań i innowacji. Nadmienił, że na ostatnim spotkaniu w Ministerstwie dotyczącym 
podsumowania sytuacji społeczno-gospodarczej podkreślane było, że kolejna perspektywa  to 
środki zwrócone m.in. na innowacje, badania i stąd zgodnie z apelem Rządu pojawiła się 
inicjatywa przystąpienia do Sieci.   

 
Radny Dariusz Rudnik wyjaśnił, że nie krytykuje programu, a jedynie chce uzyskać jak 

najwięcej informacji, które pomogą w podjęciu decyzji. Dodał, że skoro jest propozycja 
przystąpienia do Sieci to muszą się wiązać z tym jakieś konkretne plany, działania.  

 
Zastępca Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej, p. Dorota Kopeć 

podkreśliła, że nie zamierzają zwiększać budżetu,  który został zaplanowany na rok 2019. 
Wyjaśniła, że obecnie trudno określić jakie osoby z Urzędu będą uczestniczyć w wydarzeniach, 
bo należy wziąć pod uwagę to, że uczestniczyć będą m.in. przedstawiciele  Uniwersytetu oraz 
Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Elblągu. Nadmieniła, że trudno precyzyjnie 
przedstawić dane ponieważ plan działań sieci ERRIN, kalendarz wydarzeń przygotowywany 
jest średnio raz na kwartał,  raz na 4 miesiące i w zależności od tematyki, w zależności od 
zakresu działania danego departamentu, będzie podejmowana decyzja, kto pojedzie.  

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do Europejskiej Sieci Współpracy Regionów w zakresie Badań  
i Innowacji (ERRIN)): 
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 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

4 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Województwa Warmińsko-
Mazurskiego do Europejskiej Sieci Współpracy Regionów w zakresie Badań 
i Innowacji (ERRIN) - referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:51 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
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6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonego przez Zarząd Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego sprawozdania z gospodarowania mieniem Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego za rok 2018. 

 
Załącznik nr 8 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. 
 

Załącznik nr 9 
 
Ponieważ nie było więcej  uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonego przez 

Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego sprawozdania z gospodarowania mieniem 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego za rok 2018): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

5 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonego przez Zarząd 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego sprawozdania z gospodarowania 
mieniem Województwa Warmińsko-Mazurskiego za rok 2018 - referujący:
 p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:52 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta OBECNA 
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6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

   
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod uprawy 

maku i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2019 roku w Województwie 
Warmińsko-Mazurskim. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Komisja Ochrony Zdrowia, 
Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

 
Załącznik nr 10  

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie określenia ogólnej 

powierzchni przeznaczonej pod uprawy maku i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw 
w 2019 roku w Województwie Warmińsko-Mazurskim): 
 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

6 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej 
pod uprawy maku i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2019 roku 
w Województwie Warmińsko-Mazurskim - referujący: p. S. Jaskulska Członek 
Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:52 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 
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  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Fundację na rzecz Ochrony Środowiska i Zrównoważonej 
Urbanizacji Natura 2010 do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr 
XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 
2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody 
łowieckie”. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji Rozwoju 

Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej jest pozytywna. 
 

Załącznik nr 11 
 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przez Fundację na rzecz Ochrony Środowiska  
i Zrównoważonej Urbanizacji Natura 2010 do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego 
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Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 
2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”: 

 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

7 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Fundację na rzecz Ochrony Środowiska i Zrównoważonej 
Urbanizacji Natura 2010 do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały 
Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 
listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
na obwody łowieckie” - referujący: p. J. Piotrowska Członek Zarządu 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:53 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 
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14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko -
Mazurskiego przez Fundację Ochrony Środowiska Odnawialne Źródła Energii do 
usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie "Podziału 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie". 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Załącznik nr 12 
 
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

 
Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku 

Województwa Warmińsko -Mazurskiego przez Fundację Ochrony Środowiska Odnawialne 
Źródła Energii do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie "Podziału 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie"): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

8 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko -
Mazurskiego przez Fundację Ochrony Środowiska Odnawialne Źródła Energii 
do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego Uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 
"Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie"- 
referujący: p. J. Piotrowska Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:54 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/306/15 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie powołania członków 
Rady Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku. 

   
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wymagana opinia Komisji Kultury  

i Edukacji jest pozytywna.  
 

Załącznik nr 13 
 

Radna Bożenna Ulewicz poprosiła o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na komisji, 

a ponadto wszyscy radni otrzymali projekt uchwały wraz z pozostałymi materiałami na sesję.  
Następnie przedstawiła  projekt uchwały: § 1. W Uchwale Nr XIII/306/15 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie powołania 
członków Rady Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku, w związku z wygaśnięciem 
członkostwa w Radzie Muzeum Pana Janusza Hochleitnera na skutek jego śmierci, wprowadza 
się następującą zmianę - powołuje się członka Rady Muzeum Pana Kazimierza Bogusza. 

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie.  
 
Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XIII/306/15 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2015 r.  
w sprawie powołania członków Rady Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku): 

 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

9 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/306/15 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie 
powołania członków Rady Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku - 
referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:56 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 5 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

 



23 
 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i warunków udzielenia bonifikaty 

jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów 
zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów.  
 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.   

 
Załącznik nr 14 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 

pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 4. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i warunków 

udzielenia bonifikaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów 
zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów: 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i warunków udzielenia bonifikaty 
jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów 
zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów - 
referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:56 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 4 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
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5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert OBECNY 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ

SIĘ 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

   
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom samorządu 

terytorialnego w formie dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć 
międzynarodowych w ramach konkursu "WM DLA WM. WSPARCIE 
WSPÓŁPRACY MIĘDZYNARODOWEJ JST W WOJEWÓDZTWIE 
WARMIŃSKO-MAZURSKIM W 2019 ROKU". 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Współpracy Międzynarodowej 

oraz Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
 

Załącznik nr 15 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
jednostkom samorządu terytorialnego w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
przedsięwzięć międzynarodowych w ramach konkursu "WM DLA WM. WSPARCIE 
WSPÓŁPRACY MIĘDZYNARODOWEJ JST W WOJEWÓDZTWIE WARMIŃSKO-
MAZURSKIM W 2019 ROKU"): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom 
samorządu terytorialnego w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
przedsięwzięć międzynarodowych w ramach konkursu "WM DLA WM. 
WSPARCIE WSPÓŁPRACY MIĘDZYNARODOWEJ JST 
W WOJEWÓDZTWIE WARMIŃSKO-MAZURSKIM W 2019 ROKU" -
referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 
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 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:57 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 4 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 7 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin OBECNY 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Górowo 

Iławeckie na dofinansowanie w zakresie promocji Miasta Górowo Iławeckie podczas 
Festiwalu Miast Cittaslow. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 
Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
 

Załącznik nr 16 
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała projekt uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Miejskiej Górowo Iławeckie na dofinansowanie w zakresie promocji Miasta Górowo 
Iławeckie podczas Festiwalu Miast Cittaslow): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 
Górowo Iławeckie na dofinansowanie w zakresie promocji Miasta Górowo 
Iławeckie podczas Festiwalu Miast Cittaslow - referujący: p. J. Piotrowska 
Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:58 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 14 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 4 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 9 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin OBECNY 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek OBECNY 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 
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14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Ostróda pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Gminę Miejską Ostróda. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
 

Załącznik nr 17 
 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej 

Ostróda pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań  
w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Miejską Ostróda): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Ostróda pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Miejską Ostróda - referujący:
 p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:59 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 8 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
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2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin OBECNY 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Węgorzewo pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Węgorzewskie Centrum Kultury w Węgorzewie. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
 

Załącznik nr 18 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie 

Węgorzewo pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
w zakresie kultury realizowanych przez Węgorzewskie Centrum Kultury w Węgorzewie): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

14 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Węgorzewo pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
w zakresie kultury realizowanych przez Węgorzewskie Centrum Kultury
 w Węgorzewie - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 
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 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 12:59 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 9 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin OBECNY 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

   
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Piskiemu pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań Muzeum Konstantego 
Ildefonsa Gałczyńskiego w Praniu wraz z oddziałem - Muzeum Michała Kajki  
w Ogródku. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
 

Załącznik nr 19 
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Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 

Piskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
Muzeum Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Praniu wraz z oddziałem - Muzeum Michała 
Kajki w Ogródku): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

15 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Piskiemu pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
Muzeum Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Praniu wraz z oddziałem -
Muzeum Michała Kajki w Ogródku - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:00 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 8 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin OBECNY 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 
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12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

   
 
17.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-Mazurskich 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań  
w zakresie kultury. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 
Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
 

Załącznik nr 20 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin 

Warmińsko-Mazurskich pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie  
w 2019 r. działań w zakresie kultury): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

16 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-
Mazurskich pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
w 2019 r. działań w zakresie kultury - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:00 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 8 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 
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2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin OBECNY 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

   
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie-Miastu Elbląg pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez miejskie instytucje kultury. 

  
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
 
                Załącznik nr 21 
 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie-Miastu 

Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań  
w zakresie kultury realizowanych przez miejskie instytucje kultury): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

17 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie-Miastu Elbląg pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
w zakresie kultury realizowanych przez miejskie instytucje kultury - referujący: 
p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 
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 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:01 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin OBECNY 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

 
19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Iława pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury w Lasecznie. 
 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 
Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   

 
Załącznik nr 22 

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Iława 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie 
kultury realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury w Lasecznie): 

 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

18 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Iława pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury w Lasecznie - referujący: 
p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:01 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin OBECNY 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
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20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Miastu Lidzbark Warmiński pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie 
kultury realizowanych przez Lidzbarski Dom Kultury. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
 

Załącznik nr 23 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Miastu Lidzbark 

Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
w zakresie kultury realizowanych przez Lidzbarski Dom Kultury): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

19 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Miastu Lidzbark Warmiński pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
w zakresie kultury realizowanych przez Lidzbarski Dom Kultury - referujący:
 p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:02 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 5 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 
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5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

 
21.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Olsztyn pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury realizowanych 
przez Olsztyński Teatr Lalek. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   

 
Załącznik nr 24 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Olsztyn 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie 
kultury realizowanych przez Olsztyński Teatr Lalek): 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

20 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Olsztyn pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Olsztyński Teatr Lalek - referujący: p. S. Jaskulska Członek 
Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:02 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 
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  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław OBECNY 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

 
22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie-Miastu Ełk pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   

 
Załącznik nr 25 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie-Miastu Ełk 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie 
kultury realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury): 
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 9 
 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

21 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie-Miastu Ełk pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań 
w zakresie kultury realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury - referujący:
 p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:03 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 5 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Orzysz pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury realizowanych 
przez Muzeum Wojska, Wojskowości i Ziemi Orzyskiej w Orzyszu. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   

 
Załącznik nr 26 

 
Ponieważ nie było więcej  uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Orzysz 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie 
kultury realizowanych przez Muzeum Wojska, Wojskowości i Ziemi Orzyskiej w Orzyszu): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

22 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Orzysz pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2019 r. działań w zakresie kultury 
realizowanych przez Muzeum Wojska, Wojskowości i Ziemi Orzyskiej 
w Orzyszu - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:03 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 5 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 
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4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

   
 
24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały z autopoprawką.  

Załącznik nr 27 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –16 radnych, przeciw – 5, wstrzymało się – 1. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039): 
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V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

23 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039 - referujący: 
p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:04 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 16 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 5 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 
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  Obecni niegłosujący 5 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko 
Mazurskiego na 2019 rok. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 
Załącznik nr 28 

 
Radna Bożenna Ulewicz zapytała z czego wynika wzrost środków przeznaczonych na 

organizację Gali „Laur Najlepszym z Najlepszych”. Dodała, że obecnie przeznaczone jest 120 
tys. zł, a w ubiegłym roku było to 100 tys. zł. Zwróciła uwagę, że w ramach budżetu 
organizowanych jest wiele imprez, które niewiele wnoszą do kultury. Zdaniem radnej środki 
powinny być przeznaczane m.in. na stypendia, bądź działania sprzyjające rozwojowi kultury 
w regionie.  
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Radny Robert Gontarz zapytał, z czego wynika zmniejszenie kwoty na program 
naprawczy drogi wojewódzkiej nr 538 - II etap. Poprosił również o informację na temat działań 
związanych z przebudową drogi nr 538 w miejscowości Żabiny i  rozbudowę drogi Dębień-
Rybno. Dodał, że z uzyskanych informacji wynika, że nastąpiło otwarcie ofert i zapytał, czy  
wyłoniono już wykonawcę  i na jakim etapie znajduje się to zadanie. 

 
Marszałek Województwa poinformował, że na pytanie radnego Roberta Gontarza 

odpowie Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich, p. Waldemar Królikowski, a następnie 
odniósł się do wypowiedzi radnej Bożenny Ulewicz i poinformował, że organizacja Gali ma 
celu m.in. promocję przedsiębiorczości. Dodał, że wśród laureatów, są osoby, które w danym 
roku osiągają sukces. Nadmienił, że honorowanie tych osobowości i zespołów ludzkich, bo 
często dotyczy to również firm stanowi promocję regionu.  Podkreślił, że jest to uroczystość 
cykliczna, która została zapisana w budżecie i realizowana jest zgodnie z zapisami w uchwale. 
Nadmienił, że obowiązkiem Zarządu jest  realizacja  poszczególnych pozycji w budżecie.  

 
Radna Bożenna Ulewicz odniosła się do wypowiedzi Marszałka dotyczącej realizacji 

budżetu i zaznaczyła, że ma pewne wątpliwości co, do wykonywania założeń, ponieważ przed 
każdą sesją sejmiku wprowadzane są autopoprawki do uchwały.  Zdaniem radnej wynikać to 
może z problemów przy planowaniu. Podkreśliła, że w województwie odbywa się bardzo dużo 
imprez na których wręczane są różne nagrody. Dodała, że nie ma nic przeciwko wręczaniu 
nagród, ale zdaniem radnej należałoby przeznaczać na takie działania mniejszy budżet.  
Nadmieniła, że zbliżająca się Gala Sołtysów zapewne również będzie dość kosztowna.  

 
Marszałek Województwa poinformował, że zgodnie z wcześniejszą deklaracją zaprosił 

wszystkich radnych  na Galę. Dodał, że uczestnictwo w Gali  pozwoli ocenić organizację.  

 
Przewodnicząca Sejmiku  odniosła się do powyższych wypowiedzi i podkreśliła, że 

budżet jest planem, stąd biorą się autopoprawki. Nadmieniła, że zarówno Rząd jak i inne 
samorządy dokonują zmian w przyjętych przez siebie budżetach.   

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich, p. Waldemar Królikowski odniósł się do 

pytania radnego Roberta Gontarza i wyjaśnił, że kwota która jest zdejmowana z budżetu to 
wynik planowania i poprawiania.  Nadmienił, że program dotyczący drogi nr 538 realizowany 
jest przy wsparciu Samorządu Województwa i partnerów, którzy zadeklarowali pomoc 
finansową.  Dodał, że środki będą przeznaczone na konkretne zadania, które muszą mieć 
określoną nazwę. Podkreślił, że każde zadanie ma przygotowany projekt i stąd zmiany  
w budżecie.  

 
Radny Robert Gontarz zapytał, czy został już wyłoniony wykonawca jeżeli chodzi  

o rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 538 na odcinku Dębień-Rybno w zakresie ścieżki 
rowerowej z  dopuszczonym ruchem pieszych. 

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich, p. Waldemar Królikowski poinformował, że 

nie ma takiej możliwości żeby w dniu otwarcia ofert został wyłoniony wykonawca. Omówił 
zasady przeprowadzania przetargu i podkreślił, że jest to skomplikowana procedura. 
Powiedział m.in., że obecnie dwa przetargi są na etapie procedowania.  
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 Radny Robert Gontarz zapytał również o to, czy wiadomo, kiedy mają się zacząć prace 
w Żabinach i na trasie Dębień-Rybno. 

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich, p. Waldemar Królikowski odpowiedział, że 

jest jeden miesiąc na wyłonienie wykonawcy, podpisanie umowy oraz dwa tygodnie na 
przekazanie placu  budowy. Poinformował, że planują rozpoczęcie prac na początku maja.   

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –15 radnych, przeciw – 5, wstrzymało się –0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko Mazurskiego na 2019 rok): 
 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

24 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G.M. Brzezin, Marszałek 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:15 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 15 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 5 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 7 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk PRZECIW 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY

8. Gontarz Robert OBECNY 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 
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9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia OBECNA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz OBECNY 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY
 

   
 
26.Skargi, Wnioski, Petycje. 
 

 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji w sprawie zbrodni 
komunistycznych popełnionych na polskich kombatantach według właściwości. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła petycja w sprawie zbrodni 
komunistycznych popełnionych na polskich kombatantach, która została przekazana do 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która po zapoznaniu się z petycją zarekomendowała 
przekazanie petycji według właściwości Instytutowi Pamięci Narodowej. Dodała, że treść 
petycji została udostępniona radnym. 

 
      Załącznik nr 29 

 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji w sprawie 

zbrodni komunistycznych popełnionych na polskich kombatantach według właściwości): 
 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

25 

 

28. Skargi, Wnioski, Petycje - referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca 
Sejmiku.  
a)Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji w sprawie zbrodni 
komunistycznych popełnionych na polskich kombatantach według właściwości. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:16 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 7 
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  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Prokop Grzegorz 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia OBECNA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

 
27. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że kolejna sesja zaplanowana jest na 30 

kwietnia br. Przypomniała radnym, że do końca kwietnia należy złożyć oświadczenia 
majątkowe.  

 
28. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 

 
Przewodnicząca Sejmiku przedstawiła informację  o złożonych przez radnych 

interpelacjach i zapytaniach w okresie między sesjami. Poinformowała, że treść interpelacji  
i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi dostępna jest w Kancelarii Sejmiku w pok. 425  
i w pok. 427, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Samorządu 
Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 
 

Radna Teresa Astramowicz-Leyk zgłosiła interpelację następującej treści: 
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„Zwracam się z interpelacją do Pana Marszałka w sprawie niewłaściwych, zagrażających 
życiu i zdrowiu pacjentki decyzji pełniącej obowiązki ordynatora oddziału w Wojewódzkim 
Szpitalu Specjalistycznym w Olsztynie oraz złego zarządzania szpitalem przez jego dyrekcję. 

Zwrócił się do mnie jako radnej województwa mieszkaniec gminy Purda ze skargą na złe 
potraktowanie jego krewnej w trakcie leczenia po udarze. Próba interwencji w interesie chorej 
spotkała się z ostrą reakcją po stronie p.o. ordynatora, aż po wezwanie ochrony  
i policji, która jednak po zapoznaniu się z sytuacją nie podjęła środków przewidzianych prawem 
w sytuacjach zakłócających porządek publiczny. Postępowanie szpitala wskazuje na 
niewłaściwe, a być może niezgodne z prawem traktowanie pacjenta. 

W związku z powyższym oczekuję wnikliwego wyjaśnienia opisanej sytuacji  
i informacji o ewentualnych konsekwencjach wobec osób winnych oraz podjętych działaniach 
przez dyrekcję szpitala, aby tego rodzaju zdarzenia nie miały miejsca w przyszłości. 

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 
 

Radny Marcin Kazimierczuk w związku ze złożonymi przez siebie 
interpelacjami/zapytaniami zwrócił się do Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego  
i poprosił m.in. o pochylenie się nad poprawą  stanu dróg wojewódzkich w powiecie elbląskim, 
bartoszyckim, lidzbarskim i  braniewskim.   
 

Radny Dariusz Rudnik odniósł się m.in.  do otrzymanych materiałów przez radnych  
z Komitetu na  Rzecz Ochrony Środowiska i Zdrowia Mieszkańców Miasta Korsze 
dotyczących zakładu w Korszach i poprosił Marszałka Województwa o ustosunkowanie się do 
zagadnień zawartych w przedłożonym materiałem. Podkreślił, że problem związany  
z powyższym Zakładem trwa już bardzo długo i dlatego  zdaniem radnego istotne jest podjęcie 
działań w tym zakresie.  
 

Marszałek Województwa poinformował, że złożone pismo jest skargą na Marszałka  
i poprosił, żeby według kompetencji została skierowana do Ministra Ochrony Środowiska.  

 
 
29. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że informacja o odpowiedziach na zapytania  

i interpelacje została przedstawiona w punkcie 28 porządku obrad.  
 
30. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 
Radna Teresa Astramowicz-Leyk poinformowała, że trwają prace nad powołaniem 

Sejmiku Młodzieżowego, który ma być ciałem apartyjnym. Wyjaśniła, że inicjatywa została 
zgłoszona przez byłych członków Sejmiku Młodzieżowego z województwa. Dodała, że 
zgłoszono również projekt statutu. 

 
Radny Paweł Czemiel zaproponował i poprosił, żeby kolejna sesja sejmiku zaplanowana  

na 30 kwietnia br. odbyła się w innym terminie. Wyjaśnił, że  z uwagi na długi weekend, część 
radnych ma zaplanowany urlop. 

  
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że zmiany do planu Pracy Sejmiku należało 

zgłaszać podczas przyjmowania planu pracy.  
 
31. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Sejmiku z dnia 18.02.2019 r. 
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Wobec braku uwag, Przewodnicząca Sejmiku zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu.  
Za przyjęciem protokołu głosowało 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
 
Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Sejmiku z dnia 

18.02.2019 r.): 
 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

26 

 

33. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Sejmiku z dnia 18.02.2019 r. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:29 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław OBECNY 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 



48 
 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

 
 

32. Sprawy różne. 
 

 Przyjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie 
ustanowienia roku 2019 Rokiem 90-lecia szkół polskich na Warmii i Mazurach. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że radni otrzymali projekt stanowiska.  

 
Radny Grzegorz Kierozalski powiedział m.in., że nie ma nic przeciwko projektowi, ale 

zwrócił uwagę, że szkoły polskie istnieją dłużej na Warmii i Mazurach. Zaznaczył, że ma 
nadzieję, że będzie to podkreślane w kampanii.  
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że dokładne uzasadnienie dołączone jest do 
projektu uchwały, który został radnym dostarczony.  
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść stanowiska pod 
głosowanie.  

Za przyjęciem stanowiska głosowało – 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
 9 

 

V Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

27 

 

34. Sprawy różne. a)„Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w sprawie ustanowienia roku 2019 Rokiem 90-lecia szkół polskich 
na Warmii i Mazurach.“ 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.03.2019 13:30 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 27 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 
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3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz NIEOBECNY 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew NIEOBECNY 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk NIEOBECNY 
 

 
Radna Wioletta Śląska-Zyśk w imieniu inicjatorki ustanowienia roku 2019 Rokiem 

90-lecia szkół polskich na Warmii i Mazurach pani Poseł Urszuli Pasławskiej, a także  w swoim 
imieniu jako  Przewodnicząca Komisji Kultury i Edukacji podziękowała radnym za przyjęcie 
stanowiska i jednomyślność w głosowaniu.  

 
33. Zamknięcie Sesji. 

 
Zamykając obrady V sesji Sejmiku Przewodnicząca Sejmiku podziękowała wszystkim 

za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 
 

                Przewodnicząca Sejmiku 

 

                   Bernadeta Hordejuk 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Sylwia Wiśniewska 


